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Schriftelijke vragen
ex artikel 40 van het Reglement van Orde gemeenteraad Twenterand, gericht aan het college of de 
burgemeester.

Fractie: PVV Twenterand

Onderwerp: Vernielingen station Vroomshoop

Datum: 8 mei 2022

Beantwoording: schriftelijk

1. We kunnen ons niet voorstellen dat de groep jongeren die stelselmatig voor overlast zorgt in 
het gebied niet bekend is bij de autoriteiten. Gezien de effectiviteit van de avondklok tijdens 
corona, wil de PVV een gebiedsverbod voor deze overlast gevende jongeren. Wanneer gaan 
we dit invoeren voor deze groep? 

Antwoord:
Het algemene beeld op straat is dat het op dit moment rustig is. Door de jongereninloop die 
gevestigd is in het Punt blijft er jeugd aanwezig rondom het Punt en het station, maar het 
aantal klachten en/of meldingen van overlast of andere ongeregeldheden is beperkt. Er is dan 
ook geen groep overlast gevende jongeren in beeld. 

2. We hebben al ettelijke malen gevraagd om informatie over de effectiviteit van de camera’s. Er 
is in het verleden wel informatie gedeeld met de raad dat het schadebedrag voor met name 
de NS sinds de camera’s is afgenomen. Waar wij nu behoefte aan hebben is of de camera’s 
ook geleid hebben tot aanhoudingen, tot zogenaamde heterdaadjes. Kunt u ons hier nader 
over informeren? Nu wordt in de volksmond lacherig gedaan over de aanwezigheid van die 
camera’s, omdat niet naar buiten komt of daders door camerabeelden zijn aangehouden. 

Antwoord:
Op 17 mei jl. is een stand van zaken notitie openbare orde en veiligheid vastgesteld in het 
college van B&W. Hierin is ook dit onderwerp opgenomen. De notitie wordt via het komende 
aanmeldformulier aangeboden aan het raadspresidium. Zoals bij vraag 1 ook wordt 
aangegeven, is ons beeld dat het rustig is. Ook de politie en NS-Stations geven aan dat het 
aantal meldingen van overlast en vernieling daalt en minder is dan voordat de camera’s er 
hingen. Er is geen sprake geweest van heterdaadsituaties. De camera's zijn aangeschaft door 
de gemeente Twenterand en vervolgens in eigendom overgedragen aan NS Stations. Op 
verzoek van de politie kunnen de beelden worden uitgelezen wanneer er aanleiding toe is. 

3. We zien dat de vernielingen weer toenemen en met name fietsen weer worden omgegooid en 
zelfs in het water worden gedumpt. Zie foto’s hieronder. Hoe kan het dat dit weer plaatsvindt 
op en nabij het station? Wordt er weer minder gesurveilleerd? Is het station geen prioriteit 
meer? Nu corona niet meer speelt, hebben boa’s toch meer tijd om het station in de gaten te 
houden? Wat gaat er mis?

Antwoord:
Het station en omliggend gebied wordt onverminderd meegenomen in de surveillance van de 
boa’s en de politie. We zijn niet bekend met meldingen/registraties rond het station die 
samenhangen met de foto’s van de omver en in het water gegooide fietsen. 
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4. Ons is ter ore gekomen dat de persoon die elektriciteitskastjes in Vroomshoop beklad met o.a. 
zijn handtekening ‘Network’ inmiddels bekend is bij de politie. Klopt dit? En draait deze jongen 
op voor de aangebrachte schade? We zagen dat het Waterschap De Vechtstromen één van 
de bekladde kastjes inmiddels heeft vernieuwd. Deze kosten worden gedragen door ons 
allemaal en dit kan niet de bedoeling zijn.

Antwoord:
De politie kan niet ingaan op specifieke situaties. Wanneer er een verdachte is in een zaak, 
heeft de aangever via het strafrecht of via het civiel recht mogelijkheden om eventuele schade 
te verhalen. 


